
 

Protokoll från styrelsemöte nr 5 - 2017-2018 
 

Dag: Lördagen den 16 december 2017.    

Tid/ Plats: Kl 10 -11 i Klövedals församlingshem 
 

Närvarande Anders Reyman  ordf 

 Clas Gunnarsson   kassör 

 Solveig Norrman  ledamot 

 Hans-Göran Hermansson ledamot 

 Pär Svensson  suppleant 

 Roger Johnsson  suppleant 

 Jan Dahlström  sekreterare 

 Bo Garton   Provplan reningsverket 

  
 

1 Mötet öppnades 
  

2 Föregående protokoll  
 - Godkändes 
 

3  Rapporter  
- Informationsfoldern med tillagd info om styrelsen o stadgar o regler  godkändes.  Janne 

lägger upp den på hemsidan o sedan ger vi den till nyinflyttade.  
 

- Nyckel till bommen mellan Övre och Nedre Tådås.  

Vi har nu ett lås med kod på bommen mellan Nedre o Övre Tådås. Pumphusets  kodbox 

är på gång. 
 

- Anders har gjort en inventering av nycklarna till pumphuset o avloppsverket.  Vi tar fram 

en kvittenslista på dessa nycklar. OK.  

- Väg o dike,  

   - 2 stycken diken behöver hanteras omgående på ÖT.  
   - Diket vid eldningsplatsen på NT.   
   - Vi har ingen offert ännu.  Bengt jobbar med detta.       
 

- Soptömning. Solveig ringer o kollar varför Renova  inte kom o tömde för ett tag sedan. Vi 
hade skrapat vägarna dagen innan. Vilka regler gäller? Vad kan vi göra för att minimera 
detta. 
 

4 Ekonomi 
 - Clas tar fram en halvårsrapport till nästa möte. 

     



5 Pågående arbeten 
 - Vi har haft problem med vattentrycket på delar av ÖT. Bosse har fixat en givare och 

 monterat denna så problemet är löst.  Kostade  4800 SEK. 

 

6 Kommande möten 
 - Styrelsemöte 6, 24 feb.    
 

7 Övriga frågor 
 - Vi ger Hanna gruppen en liten julklapp.  Solveig fixar detta. 

 - Vi ger Bosse en gratifikation som tack för det stora jobbet  2017. Clas fixar detta. 
 - Ska vi anordna en trivselaktivitet till sommaren? 

- Framtida provplan för reningsverket.   

   - Vi gör inget ytterligare just nu, provtagning 4 ggr per år gäller.  
   

8 Avslut 


